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PROTOKOLLER EIERMØTER NORD-NORGE 2025 
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INTERN 

1 Øst-Finnmark (111), 3 Midt-Finnmark (112) og          
5 Vest-Finnmark (113) 
 

PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 24. februar 2025  
kl. 11.30 Sted: Verdde Hotel, Lakselv 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 10 25 35 
 

Tillitsvalgt: Johan Narum 
Administrasjon: Christer Skreslett og Linda Årvik 

Møteleder: Jan Håland 
Referent: Linda Årvik 
Tilleggs-

opplysninger: Del av Finnmarkssamlingen. Fellesarr. med FKA 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Jan Håland ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Lån til kreditorer, lån på heile 
portofølgen til selskapet?  Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
DILEMMAER 
 
Likhetsprinsippet: 

- Mogelegheit å utsette utbetaling av slakteoppgjer - løfte likviditeten til 
selskapet (men likviditeten til medlemmene?) 

- Samvirke opprettholder landbruket i nord – vår rolle som 
marknadsregulator, bra prinsipp og fordel for konkurranse å stå for 
landbruket i heile landet 

- Geografisk prising – aksepterer allereie Nord-Norge trekket 
- Strekke ut lammeseongen, pga geografiske variasjonar, - at butikken 

forlenger sesongen, slik at prisløpa kan betre tilpasse beitesesongen i heile 
landet, og får solgt meir lam totalt 

 
Prioritering ved kostnadsreduksjon: 

- Spisse rådgivning slaktedyr, altså ønska varer til industri og marknad 
- Betalingsrådgivning – spesialisere rådgivninga 
- Kraftfôrleverandører ol. kan ha fôringsrådgivning 
- Rådgivning på Teams – spare reisekostnad 
- God kundekontakt - tilførsel 
- Meir samarbeid mellom rådgivningsorganisasjonane, unngå overlapp av 

same rådgivningsteneste 
- Koordinering av rådgivning – person som kan henvise den type rådgiver som 

trengs (uavhengig av organisasjon) 
 
Bli betre på å marknadsføring våre varer – reindrifta bra jobb med reinkjøtt 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Økt slakting spekalv 

- Må slakte pga mangel på veterinær for avhorning 
- Kalvingsbingekrav fører til mindre plass i fjøset 
- Begrensa grovfôrareal  
- Lite lønnsomt å bygge til framfôring eigne kalvar 

 
Nødslaktordning 

- Ta nødslakt sjølv: ha liste over personer i området som kan slakte for deg, 
om ein ikkje ønsker å avlive dyret sitt sjølv 

- Open for å ha nødslakt sjølv, men må vurdere ulempene 
 
Nisje/retur 

- Nedskjæring nisje – søke berekraftsmidler o.l. frå staten til dette – ha 
mogelegheit til å kverne kjøttdeig i Finnmark – noko AU kan ta opp med 
staten/forsvaret for å dekke denne typen bereskapstanke 

- Stort sett fornøyde med nedskjæring nisje i Målselv 
- Nisjetilbodet skal ikkje belaste selskapet/andre medlemmer som leverer til 

nortura varestrøm 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Kor mykje kan Nortura spare på at 
produsent tar nødslakt sjølv 
samanlikna med å ha 
nødslaktordning? 

 Kretstillitsvalgte 

Håndteringsgebyr storfe?  Kretstillitsvalgte 
Avtalen for reinslakting i Karasjok, 
kostnad/lønsomt?  Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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6 Nord-Troms (121) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 25. februar 2025  
kl. 12.00 Sted: Bios Café 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 2 7 9 
 

Tillitsvalgt: Bjørn-Arne Skoglund 
Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Møteleder: Laila Agersborg 
Referent: Bernt Mikalsen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Laila Agersborg orienterte om aktiviteter i kretsen. 
Ingen spørsmål eller kommentarer. 
 
Bjørn-Arne Skoglund orienterte om Årsregnskapet. 
 
Spørsmål/kommentarer 

• Ang Tønsberg: Er vi blitt for store og effektive med store volum, vil dette gå ut 
over kvaliteten på det som produseres. 

• Hvorfor er det ikke mer gris i Nord Norge? 
• Eggproduksjon er absolutt aktuelt i Nord Troms. 
• Hva er koster den lavere produksjonen i Tønsberg 
• Vi må produsere mat i Nord Norge som en del av beredskap og 

selvforsyning. 
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• Er konsernledelsen for svak? 
• Hvor er den gode lammepølsa? Hvorfor i all verden er den borte. 
• «Kjøttbilen» må på plass! 
• Det er mulighet for salg av Gilde produkter lokalt dersom det finnes 

lokaler/bedrifter som interessant. 
• Hva vil Nortura gjøre for oss bønder i Nord Norge, vi som sliter med rovdyr 

som et eksempel. Får vi ikke kontroll på rovdyrproblemet har vi tapt. Det vil 
ikke være noen bønder igjen, som vil eller kan produsere mat. Vi må få alle 
med også melkebønder selv om at de ikke har samme utfordringer på 
Rovdyr. 

• Fraflytting er et problem. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
DILEMMAER 
 
Eiernytte uten markedsregulering: 

• Heilt avhengig av markedsregulator rollen og henteplikt. 
 
Likhetsprinsippet: 

• Da må vi her Nord få bedre pris. 
• Hva med prisløype med større variasjon. 
• Svært viktig å ta vare på slik det er I dag. 
• Nord-Norge trekket er viktig og må være der. 

 
Økonomien i saueholdet er elendig i rovdyrområder. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 
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Kommentarer 
og synspunkt: Ingen kommentarer 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
• Spelsauen taper i prising (Vektgrenser 16- 17 kg ) 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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7 Ullsfjord (122) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 24. februar 2025  
kl. 11.00 Sted: Lyngskroa (Nordlysveien 404) 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 1 9 10 
 

Tillitsvalgt: Bjørn-Arne Skoglund 
Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Møteleder: Kent Are Johansen 
Referent: Bernt Mikalsen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Kent Are Johansen orienterte fra kretsen 
Bjørn Arne Skoglund orienterte om årsregnskapet 
 
Spørsmål/kommentarer 
- Mulig å ha møte I Ramfjorden? 
- Balsfjordmessa- der må vi kraftsamle 
- Føler at Nortura er mest ute etter å straffe oss mht prisløypa på storfe og småfe, 

Tunge raser og kraftforbruk favoriseres. 
- Det er viktig å opprettholde produksjonen til våre anlegg. 
- Mangler fortsatt et ordentlig svar på slakting av dyr med horn. ( Ikke tilfelle ) 
- Får vi satse på egg og fjørfekjøtt I Nord Norge? 
- Det bør etableres reguleringslager av kjøtt I Nord Norge- unødvendig å kjøre 

kjøtt frem og tilbake. 
- Videreforedling må tilbake til regionen, skal anlegg tjene penger. 
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- Skjold Garnison er blitt grønn leir, de gis med dette mulighet for å handle mer 
lokalt, hva gjør Nortura med dette? 

- Kostholdsrådene avgjør I dag selvforsyningsgraden 
- Ferskpakke teknologi m/lengre holdbarhet hva gjør Nortura ? 
- Nortura må få fjernet telledato 
- Misfornøyd med den nye klassifiseringen av lam 
- Misfornøyd med de nye vektklassene på småfe 
- Vi må bli flinkere til å utnytte grovforet 
- Hvorfor blir vi ikke bedt om å gå inn med mer kapital, med tanke på resultatet I 

selskapet? 
- Hva tenker Nortura ifbm det nye beredskapstillegget? 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
DILEMMAER 
 
Prioriteringer: 

• Økt lønnsomhet på mor og datter. 
• Øke tilfredsheten hos leverandører 
• Det mangler et punkt: 

o Hva med det lokale anlegget, dette betyr mest for oss. 
«Målselvanlegget» 

o Produsentene blir fornøyd av å finne lokale råvarer i butikken. 
 
Markedsregulatorrollen: 

• Mottaksplikten er viktig, uten den blir distrikts bonden borte. 
 
Bærekraft hva er det? 
Kan bærekraftsrapporten gå fra f.eks. oktober til oktober ifbm årsmeldinga? 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
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  Velg et element. 
 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: Ingen Kommentarer 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Salg av Gildevarer i eks Felleskjøpbutikker og Gårdsutsalg: 
Nortura må se på dette som en mulighet for økt salg og volum. 
Problem kan være sporbarhet- matsikkerhet- KSL 
Mange tror at det er vanskelig, men det krever ikke mye for å komme i gang. 
 
Inntransport: 
Det bør sendes ut melding i et område der det skal hentes dyr dersom det er mer 
plass på bilen. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? 

Det ble gjort endringer i 
valget 

Eventuelle endringer i 
forhold til innstilling: 

Leder:       Kent Are Johansen 
Nestleder: Pål Jøran Skogvang 
 
Valgkomite: 
Medlem:     Frank Valø 
Medlem:     Joachim Gullesen  C/O 
Borghild Irene Robertsen 
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9 Kåfjord (123) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 24. februar 2025  
kl. 19.30 

Sted: 
Manndalen Sjøbuer AS, 
Sjøbukafeen 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 6 6 12 
 

Tillitsvalgt: Bjørn-Arne Skoglund 
Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Møteleder: Elisabeth Salo 
Referent: Bernt Mikalsen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Elisabeth Salo orienterte om arbeid i kretsen. 
 
Litt reaksjoner på Nord Norges representasjon, stadig mindre å si fra Nord. 
 
Bjørn-Arne Skoglund orienterte om årsregnskapet. 
 
 
 

Til oppfølging: 
Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
DILEMMAER  
 
Likhetsprinsippet. 

• Konkurransebasert prising 
• Geografisk Konkurranse? 
• Konkurranse på kvalitet? 

 
Hvordan skal unge bønder forstå viktigheten, Vi i distriktene er totalt avhengige av 
samvirke og Nortura sin mottaksplikt. 
 
Markedsregulering: 

• Vi er totalt avhengige av henteplikten til markedsregulator i distriktet. 
 
Kutt i rådgivningstjeneste- mange som lager driftsplaner, eksempel det må kunne 
samordnes, mange som gjør samme jobben i ulike samvirker 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: Ingen kommentarer til endringen. 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
• Nå må vi få «Kjøttbilen» på plass (ala is-bilen). Den må være på plass til 

neste eiermøte 
• Medlemssider må bli bedre, diskusjons sider. 
• Egne matkasser med partert kjøtt og gilde produkter.. 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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10 Balsfjord og Storfjord (131) 

11 Midt-Troms (132) 

12 Astafjord (133) 
 

PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 25. februar 2025  
kl. 19.30 

Sted: Nortura Målselv 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 14 38 52 
 

Tillitsvalgt: Merethe Sund 
Administrasjon: Birger Theodorsen 

Møteleder: Sunniva Skogan/Fredrik Thomassen/Bernhardt Halvorsen 
Referent: Birger Theodorsen 
Tilleggs-

opplysninger: Fellesmøte krets 131, 132 og 133 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Sunniva Skogan ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA – 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

- Sau på lager. Er årsak at det ikke har vært nok fokus på sau vs å få ned store 
lager på storfe/gris? 
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- Det har vært klaget på for store lam. Dette har vi eiere tatt til orientering, og 
produsentene har lagt over til lettere lam i valg av raser (Spel/villsau) 

- Egenkapitalen må økes igjennom god drift. Dette er årsak til at det ikke kan 
utbetales avkasting på vårt innskudd, og dette må det leveres på. 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Det er tøft for ansatte på anlegget som går på jobb og vet at det som gjøres 

her i Målselv ikke skape positive tall. Dette går ut over arbeidsmoralen 
 
DILEMMAER 
 
Markedsregulatorrollen.  

- Innspill fra salen at dette er å regne som et hypotetisk spørsmål. Her sitter 
det eiere som støtter samvirke. Det er tillitsvalgte sitt ansvar for å få til en 
lønnsom markedsregulator funksjon. 

- Det er skapt irritasjon på at Nord Norge ikke blir prioritert i de valg som tas i 
Nortura. Bla prisløype på lam der NN ikke blir hensyntatt 

- Det er markedet som vi må rette oss etter! 
 
Likhetsprinsippet 

- «Ref. diskusjon vedrørende likhetsprinsippet». Det merkes at det allerede nå 
gjøres forskjell i samvirke. Det sies nå at Nortura Nord Norge er blitt en 
økonomisk belastning for selskapet fra Nortura eiere i mer sentrale 
områder. Dette bidrar ikke til å skape stolte Nortura eiere her i Nord  

- Hvis prisen på slakt blir for lav, så blir det stopp på produksjonen. Dette må 
styret ta med seg inn i styrerommet  

- Det er en mnd lenger tid for leveranse av lam pga tidligere lamming i sør, 
Dette må vi i Nord få kompensert med en mnd lenger (senere) sesong her 
Nord 

- Det skal være likhet for alle!  
- Tilførsler må sikres. Må ha større markedsandel. Her må det gjøres en bedre 

jobb 
- Lettere å akseptere ulikheter (eks pulje tillegg) når dette blir synlig og kan 

forklares. Det bør ikke bli større forskjeller enn det som er i dag 
  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: Ingen kommentar fra møtet angående vedtekts saken som var lagt frem i møtet 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Det ble under lokale saker informert om Rå Biopark.  
 
Det var ingen innspill på åpne saker ut over det som ble besvart under møtet 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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13 Evenes og Tjeldsund (141) 

15 Kvæfjord og Harstad (143) 
 

PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 26. februar 2025  
kl. 19.30 Sted: Tjeldsundbrua kro 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 6 22 28 
 

Tillitsvalgt: Merethe Sund 
Administrasjon: Birger Theodorsen 

Møteleder: Eivind Kristoffersen/ Svein Robert Guttormsen 
Referent: Birger Theodorsen 
Tilleggs-

opplysninger: Fellesmøte krets 141 og 143 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Svein Robert Guttormsen ble valgt som møteleder. 
 
Det ble gjennomgang av aktivitet i kretsene og presentasjon av plakat som kan 
brukes for utfartsområder i utmark. Det ble god stemning på at det kjøpes inn noe 
slike plakater som settes opp før beitesesong 2025 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

- Datterselskapene leverer bra. Er det sett på om «døtrene» betaler de 
rettmessige andeler av overskuddet inn til morselskapet? 
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- Det er nå satset mye på store fabrikker. Klarer vi å hente ut effekt på 
fabrikkene når tilførslene faller? Dette skaper bekymring her i Nord der 
Målselv er ned i to dagers slakting. Hvor er «kritisk nivå» før det må gjøres 
grep på fabrikk 

- Det må flere «verktøy» i verktøy kassen for å skape mer tilførsler. Dette 
krever mer ressurser enn man kanskje er klar over i styret.  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Innkjøp av noen beite plakater 
som settes opp ved større 
utfartsårer  

Svein Robert 
Guttormsen  Eier/leverandør 

Utvidet «verktøy» i verktøykassen 
for å skaffe mere tilførsler. Eks 
etterlevelse av ku/kalv avtale og 
ikke gi samme betingelser til eiere 
som velger å levere dyr av størst 
verdi til Horns  

Svein Robert 
Guttormsen Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

- Hvordan er det tenkt at råvare inndeling skal fungere i ny struktur? 
Kostnadene på markedsregulator rollen må det være inndekning på 

- Det må sees på forpakting størrelse spesielt på kylling variantene. Det må jo 
kjøpes inn 4 pakker for å mette en liten familie 

 
DILEMMAER 
 
Prioritering ved kostnadsproduksjon: 

- Rådgivning må samles fra våre organisasjoner. Det er dyrt med rådgivning i 
flere organisasjoner. 

- Det må tas ned på antall årsverk i Nortura. Dette burde vært gjort raskere 
enn i dag. «Ref. daukjøtt» 

- Det er også behov for dyktige rådgivere 
- Vi må bli flinkere til å bruke våre rådgivere  
- Nortura gjør mye i dag vedrørende dyrevelferd. Det er ikke rett at Nortura 

skal ta denne kostnaden, selv om er et et veldig viktig område å følge opp. 
Ref. Mattilsynet sin rolle 

- Livdyrformidlingen fungere ikke godt nok i dag 
- Vi må få opp rekruttering i landbruket. Nortura må legge større satsning på 

unge bønder 
- Lag et eget forum for unge bønder. Felles arena der man kan utveksle 

erfaringer og få oppfølging  
- De som er berettiget nybrukeravtale, bør forplikte seg/ha bindingstid for den 

oppfølging som gis. (5-10 år) 
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- Skal rådgivning være betalingstjeneste slik som Tine? Møtet diskuterte 
rådgiverrollen og om disse personene bør endre tittel. Jobber også veldig 
med tilførsel  

- Hvor mye koster vår rådgiver? Det åpnes opp for om det bør være noe mer 
betalingsområder? 

 
Likhetsprinsippet: 

- Vi vet hvem som blir de store taperne. Det er vi som er i distrikt og dette 
teamet provoserer. Vi trenger ikke mer forskjell enn det vi har i dag. 

- Kan man prise ekstra i Nord der vi har ekstra god kvalitet på eks. lam? 
- Likhetsprinsippet må sees opp mot dagens henteplikt  
- Når blir det ulønnsomt å hente slakt i distriktene?  
- Hvor mye skal vi betale for samvirketanken?  
- Geografisk prising bli å havne der det er konkurranse. Det er soleklart at hvis 

man skal inn på denne tankegangen, så blir vi på nytt nedprioritert. 
Overskuddet (når det en gang kommer i selskapet) blir jo delt likt 

- Helt uaktuelt med geografisk prising! 
- Avvik fra likhetsprinsippet vil medføre at vi må legge ned Nortura i Nord 

Norge 
- NN tillegg og beredskaps tilskudd går jo i dag i den store Nortura  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Rettigheter og plikter 
- Det ble diskusjon om leveringsplikten. Er Nortura forpliktet til å hente eks 

sau hos en produsent hvis lamma ble levert til konkurrent? 
- Rettigheter vedrørende nisje avtale. Når oppstår det direkte konkurranse 

med eget selskap (Nortura)  
- Hva med ku/kalv avtalen og oppfølging rundt denne? I dag får dette ingen 

konsekvenser.  
 
Ingen kommentar til vedtektsendringer  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innmeldt sak til Åpen post:  
 
Evt. framtidig kretssammenslåing? 
 
Diskusjon om hvor vidt en framtidig sammenslåing av kretsene Evenes/Tjeldsund og 
Kvæfjord/Harstad kan være aktuelt.  
 
Vedtak:  
Valgte kretsrepresentanter (leder/nestleder fra hver krets) får i oppgave å se på 
muligheter for å bedre deltakelse/aktivitet i området og det er også ønske at det 
legges frem konkret forslag på hvordan en eventuell samenslåing av kretsene kan 
fungere bedre enn det man ser i dag.  
 
Annet 
Prisløype på lam. Det må gjøres noe på prisløype lam for NN. Det er ikke rett å måtte 
levere lam for tidlig fra beite. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Nødslakt: Å kjøre all nødslakt fra 
Målselv gjør at det blir alt for lang 
responstid, f.eks. dersom et dyr 
oppdages i normal kveldsfjøs tid 
at det trenger nødslakt her i 
øyriket nord for Harstad, vil vi 
etter all sannsynlighet ikke få 
nødslakt før dagen etter.  
 

16110 Jan Olav Angel Eier/leverandør 

Produksjonsregulering: Etter 
min mening er slakting av kalv en 
dårlig måte å regulere 
produksjonen på. 
Bruk heller en god premiering på 
pris på okser på maks 250 kg, 
men det må være en pris som gjør 
det lønnsomt å slakte så tidlig, 
det vil da være en 
«retrettmulighet» hvis det blir 
behov for mere ferskt kjøtt- disse 
oksene kan da drives videre opp 
til 350 kg. 

- En kalv som er slaktet vil 
aldri kunne produsere 
mere kjøtt 

- Vi har mange som «følger 
med oss» på f.eks 
facebook, å ikke alle vil 
nødvendigvis landbruket 
vel, slakt av spedkalv er i 

16110 Jan Olav Angel Kretstillitsvalgte 
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slike fora dårlig reklame 
for næringen. 

 
  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Kvæfjord/Harstad krets.  
Innstilling manglet valgkomite: Her ble 17839 Bjørn Roger Berg og 16897 John 
Kristian Stoltz valgt 
 
Evenes/Tjeldsund krets. 
Innstilling uten kandidater:  

• Leder 20723 Eivind Kristoffersen 
• Nestleder 16724 Øystein Rafaelsen.  
• Valg komite, 15674 Ajna Nystad.  
• Randi Brun ble foreslått, men trakk seg etter møtet var avsluttet. Kretsen 

mangler dermed en person i valgkomiteen  

Ble innstilling 
vedtatt? 

Det ble gjort 
endringer i valget 

Eventuelle endringer i 
forhold til innstilling:  
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14 Narvik og Ballangen (142) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 27. februar 2025  
kl. 11.00 Sted: Ballangen camping 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 5 8 
 

Tillitsvalgt: Merethe Sund 
Administrasjon: Birger Theodorsen 

Møteleder: Anders Stavrum Larsen 
Referent: Birger Theodorsen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Kommentar: 
Vanskelig å finne innkalling i år. De som mener de ikke har mottatt e-post, bes å ta 
kontakt med Nortura for kontroll av e-post adresse 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen kommentar til årsregnskapet 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Møtet tror ny selskapsorganisering blir bra. Ingen andre kommentarer til denne 
saken 
 
DILEMMAER 
 
Likhetsprinsippet 

- Er det regnet på hvordan strategisk prising vil ha i betydning for kvantum inn 
til selskapet? 

- Her er lite konkurranse (Nord Norge) med andre ord så taper distriktene på 
denne strategien  

- Mer tilførsel og bedre effektivitet på slakteri vil gagne fellesskapet. 
Problemet er at det da ikke lenger er et samvirke 

- Diskusjon vedrørende Q og Tine situasjonen 
- Hva med våre «stripete» produsenter som leverer dyr til flere mottakere? 
- Møtet er meget bekymret for hva som skjer i områder som ikke har stor 

konkurranse 
- Hvorfor er det så «komplisert» å levere til Nortura. Det virker så mye enklere 

å ringe til Horns  
- Møtet anser det som ikke aktuelt med en strategisk prising så lenge vi har 

vårt samvirke. Dette er det viktigste vi har i samvirket 
- Møtet ønsker innstramming vedrørende produsenter/eier som leverer til 

konkurrent, og at det blir «kjøreregler/rutiner) som er lik i landet 
- Omsetnings avgift må brukes i størst mulig grad for regulering av markedet, 

og Nortura må ikke tape penger på markedsregulering 
 
Prioritering ved kostnadsreduksjon 

- Nortura Målselv er vel ikke langt unna at det må gjøres grep på størrelse på 
anlegget og hvilken kapasitet som vi skal ha på fabrikken. Ref. utspill med 
knapt 3 dagers slakting/uke 

- Viktig at det beholdes kompetanse hos Nortura ansatte 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Nortura må drive bedre med 
tilførselsarbeidet enn i dag. Det 
skal ikke være slik at nabo kan 
«skumme fløten» med for 
eksempel. Leverer okser til 
konkurrent og kyr/nødslakt til 
Nortura på samme betingelser 
som fullverdig medlem  

Anders S. Larsen Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
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  Velg et element. 
 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: Ingen innspill på endring av vedtekter 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Nødslakt og responstid må avklares. Sist kom det nødslakter fra Sortland og 

dette tok veldig lang tid. Hva skal gjøres i akutte situasjoner og nødslakter er 
for langt unna? 

- Er det vurdert større prisdifferensiering mellom ung sau og gammel sau?  Jfr 
info om at det er for lite lam og for mye sau, og at ung sau burde være mer 
verdt enn gamle dyr 

- Veldig fornøyd med medlemsbutikken i Harstad. Anbefaler alle til å besøke 
denne ved bytur eks tur til FK 

- Landbruksskole på besøk hos Bjerka måtte dekke utgifter til lunsj på 
fabrikken. Dette er for dårlig, og det burde vært en selvfølge at mulig nye 
bønder/eiere skulle fått dette spandert under fabrikkbesøket. Var lovet 
tilbakemelding (fra Christer) men det er enda ikke kommet noe svar på 
denne henvendelsen  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Nødslakt og akseptabel 
responstid må avklares.   Anders S. Larsen Kretstillitsvalgte 

Endring av kvantumstillegg på 
sau/lam. Øvre grense må økes og 
mengde (kg) mellom hvert trinn 
må også opp. Hvis maks sats på 
kvantumstillegg er satt ned, så 
må denne tilbakeføres til min. 
tidligere nivå 
Kvantums tillegg bør også ha en 
pris justering. Det er naturlig at 
denne bør følge vanlig prisvekst  

20805 Frank/Grete 
Arntsen Kretstillitsvalgte 

Landbruksskole elver og 
spandering av lunsj ved 
fabrikkbesøk 

15180 Roger Jakobsen Eier/leverandør 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: Ingen endring ihht innstilling 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Alle valg iht. 
innstilling 

Eventuelle endringer i 
forhold til innstilling:  
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16 Vesterålen (151) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 20. februar 2025  
kl. 19.30 Sted: Sortland Hotell 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 12 15 
 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 
Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Møteleder: Knut Joakimsen 
Referent: Bernt Mikalsen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ønsker om å legge om på sakslista, åpen post flyttes opp til etter Årsregnskapet. 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Hans Amund Braastad orienterte 
 
Spørsmål/kommentarer 

• Nedgang I slakting av storfe, hvordan slår det ut på personalkostnader? 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen Kommentarer 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: Ingen kommentarer 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Knut Joakimsen orienterte om aktiviteter i kretsen. 
 
Nord-Norge-trekket ble tatt opp i 2023 vanskelig å jobbe med. 
 
Distriktsutvalg: 

- lykkes ikke med dette. 
- Ingen vil være leder 
- Hvordan skal møteformen være 
- Vil ikke være attraktivt for noen å tilslutte seg Nortura 
- Dette vil bli diskutert 
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Beredskapstilskuddet - hva vil dette si for Nord Norge 
- Hva har Nortura tenkt å søke på? 

 
Er vi i ferd med å avvikle nødslakt ordningen? 
 
Det må sendes ut informasjon om Nødslakt ordningen m/ regelverket fra Mattilsynet 
 
Overskudd av sau og underskudd av lam- Hva gjør vi? 
Hvorfor har ikke vi Halal Slakting i Nord Norge? 
 
Produktnavn på det vi selger må være det det utgir seg for Eks Bacon  
Gilde i Felleskjøpbutikken på Sortland. 
Bruken av betegnelsen eiermøte – m/årsmelding og regnskap 
Kan ikke kalles eiermøte uten årsmelding 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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17 Andøy (152) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 21. februar 2025  
kl. 12.00 Sted: Dverberg Samfunnshus 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 5 12 17 
 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 
Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Møteleder: Ståle Andreas Nordmo 
Referent: Bernt Mikalsen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Hans Amund Braastad orienterte 
 
Spørsmål/kommentarer 

• Overskudd av rødt kjøtt er jo positivt 
• Lite egg mindre effektivitet på fabrikker – pris til Bonden må opp for å 

beholde produsenter. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Min side, nede tid? 
 
DILEMMAER 
 
Prioriteringer av investeringer: 

- Økt lønnsomhet i mor 
- Vanskelig å få resultater i Morselskapet 

 
Beredskapstillegget for Nord Norge, Hvordan blir det? 
 
Likhetsprinsippet - Forskjellsbehandling: 

- Lojalitet må prioriteres 
- Alle må få det samme (Likhet) 
- Lett for økonomiske pressede produsenter å hive seg på spesielle tilbud fra 

konkurrenter. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: Ingen kommentarer 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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18 Lofoten (153) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 20. februar 2025  
kl. 11.00 Sted: Veksthuset Lofoten, Leknes 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 1 12 13 
 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 
Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Møteleder: Leif-Kåre Halvorsen 
Referent: Bernt Mikalsen 
Tilleggs-

opplysninger: Fellesmøte med FKA 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Hans Amund Braastad orienterte 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Hans Amund Braastad orienterte 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Ingen kommentarer 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen kommentarer 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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19 Nord-Salten (161) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 19. februar 2025  
kl. 11.00 Sted: Dyping grendehus, Steigen 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 2 13 15 
 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 
Administrasjon: Christer Skreslett 

Møteleder: Ragnhild Engan 
Referent: Christer Skreslett 
Tilleggs-

opplysninger: Fellesmøte med FKA 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

• Disponering av et negativt årsresultat, hvordan fungerer dette? 
• Vil D-vitamin saken påvirke økonomien i Nortura som selskap? 
• Vil kommende Gudbrandsdalen slakteri påvirke tilførslene i Nortura mye? 
• Vil vi få kontroll på IT-utgiftene i Nortura? Når bli min side slik vi tidligere er 

lovet.  
• 10 tankevekkere ang. kjøtt, hva gjør vi for kje-utfordringen?  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
DILEMMAER 
 
Skal vi være markedsregulator?  

• Det kommer an på hvem som eventuelt skulle bli ny markedsregulator. 
• Nortura som markedsregulator er grunnlaget for landbruket i Nord, mtp. 

mottaksplikt og henteplikt.  
• Eiernytte blir vanskelig om vi ikke er markedsregulator. Nortura må i så fall 

operere på en helt annen måte.  
• Nortura er blitt veldig sentralisert, og personlig kontakt er nesten 

fraværende. Vi vil bli enkle å konkurrere med.  
• Det er viktig at vi klarer å beholde markedsregulator og SA-tanken. 
• Vi må også være med å tenke beredskap sammen med resten av 

samfunnet. Vi kan ikke bare sentralisere og bygge ned/effektivisere.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Vi er ikke fornøyde med nødslaktordningen. Heller ikke infoen ang. lengre avstander 
til nødslakter, og lengre responstid til Steigen. 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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20 Midt-Salten (162) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 18. februar 2025  
kl. 12.00 Sted: Fauske hotell 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 18 21 
 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 
Administrasjon: Christer Skreslett 

Møteleder: Snorre Forsbakk 
Referent: Christer Skreslett 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

• Hvorfor setter vi mål om 4% i driftsresultat? 
• Hva er strategien videre på Gilde Turmat? 
• Kostnadene på IT, hva ligger i dem? 

 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

Spørsmål/kommentarer 
• Viktig å skille hvilken hatt vi har på hodet. Vi må være profesjonelle eiere, å 

da må selskapet driftes mest mulig økonomisk. Vi er ikke ansvarlige for å 
opprettholde arbeidsplasser i industrien.  

• Vi må ha helhetlig tankegang ang. anleggene, og utnytte kapasiteten vi har. 
 
DILEMMAER 
 
Markedsregulatorrollen 

• Blir billigere for selskapet på kort sikt, men det er nødvendig for 
produsentene å ha denne tryggheten. Kanskje kunne en annen aktør vært 
markedsregulator? Men kanskje ikke, det ville gitt større bakdeler enn 
fordeler.  

 
Likebehandling.  

• Tja, ikke godt å si. Kan føre til prisdifferanse der hele vår region taper på 
dette, og kjøttet blir likevel generelt dyrere.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Forsamlingen mente ny ordlyd i Rettigheter og plikter er OK. 
Ang. årsmeldingen var det også OK.  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

• Medlemsbutikken er for langt unna. Den blir ikke brukt av oss, og vi mister 
nærhet til Nortura.  

• Nødslakt ordningen skal bestå. 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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21 Beiarn (163) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 17. februar 2025  
kl. 19.30 Sted: Beiarn kro og hotell 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 2 6 8 
 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 
Administrasjon: Christer Skreslett 

Møteleder: Frøydis Forsmo 
Referent: Christer Skreslett 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

• Hvorfor har eggene «gått dårlig» i 2024? 
• Lønner det seg å leie så mye lokaler som vi gjør i dag? 
• Strømmen er blitt billigere, og det er bra. 
• Vi mener å se at kvaliteten er senket på Gildeproduktene. Er dette noe vi er 

tvunget til for å få solgt?  
• Vanlige, små restauranter kan ikke kjøpe Gilde direkte fra oss. 
• Kjedene har for mye makt. 
• Vi trenger lister over hvem som kjøper alt kjøtt fra oss, slik at vi kan kjøpe fra 

dem, og anbefale dem til andre. 
 

Til oppfølging: 
Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
DILEMMAER 
 
Rollen som markedsregulator:  

• Ble mest spørsmål ift. mottaksplikt og markedsregulering. 
• Dagens transport av kjøtt i kryss og tvers er ikke bra beredskap og 

bærekraftig. 
• Vi er avhengige av å ha markedsreguleringen, ble konklusjonen. 

 
Hvilke oppgaver bør ikke Nortura utføre, eller gjøre mer av?  

• Bør vi fortsette å presse så på for å berge Gildemerket? Bør vi ha egne 
utsalg, eller bør vi selge Gildemerkevaren? 

• Bør vi gi et «ny-fjøs tillegg» i Nortura, som kommer i tillegg til de andre 
nybruker tilleggene? 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: Møtet mente ny ordlyd i «rettigheter og plikter» var OK.  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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22 Svartisen (164) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 17. februar 2025  
kl. 11.00 Sted: Ørnes hotell 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 1 8 9 
 

Tillitsvalgt: Hans Amund Braastad 
Administrasjon: Christer Skreslett 

Møteleder: Hans Elling Angell 
Referent: Christer Skreslett 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

• Vi må bli bedre til å forutse svingninger som gjør at vi taper økonomi. 
• Vi har for høyt sykefravær. 

 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
DILEMMAER 
 
Økonomi:  

• Økonomi i mor er viktigst, så får resten komme etter.  
• Min Side må være enkel å bruke, men trenger ikke å være «fancy»). 
• Vi må ha fokus på god økonomi også i Nord. Vi er bekymret for nedgangen i 

produksjon, å hva det vil føre til mtp. slakteri struktur.  
• Pris til produsent er det viktigste. Vi sliter på småfe med å ha blitt en liten 

nisje, og vises dårlig i markedet. 
 
Oppgaver:  

• Vi må kutte der vi kan. Kanskje må vi bruke mer på enkelte områder, for 
eksempel på salg. Vi må bli flinkere mot kjedene ala slik Proff opererer.  

 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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23 Nord-Helgeland (171) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 21. februar 2025  
kl. 11.00 Sted: Scandic Meyergården, Mo i Rana 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 21 24 
 

Tillitsvalgt: Tormod Nilsen 
Administrasjon: Christer Skreslett 

Møteleder: Skjalg Nordås 
Referent: Christer Skreslett 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

• Hvorfor har egg tjent dårligere når det er underskudd? 
• Når blir det bedre og mere effektivt for oss tillitsvalgte = for eksempel. 

digitalisering av reiseregning. 
• Vi trenger bedre kvittering på at dyrene er innmeldt på min side. 
• Hvorfor er vann og avløp blitt så dyrt? 
• Har vi «passelig» mengde med kjøtt? 
• Vi finner ikke produktene våre i butikken. Bør vi produsere EMV? Folk ser 

ikke på kvalitet, men pris.  
• Vi må ikke videreforedle produkter vi ikke tjener penger på. 
• Vi bli flinkere i nye kanaler, for eksempel en pilot på kjøtt-bil. 
• Vi må slutte å produsere EMV. 
• Så lenge vi tjener penger på EMV er det OK å gjøre det. 
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• Vi ser mange som ikke er landbruksprodusenter som handler på 
medlemsbutikken på Bjerka. Den bør være åpen for alle. 

• Dere må ikke la dere diktere av kjeden og kjedemakt.    
• Samarbeid med kjedene på Gilde er bra, men ikke om EMV som ikke 

inneholder 100% Norsk kjøtt. 
• Vi må ha mere av positive ting for Norsk landbruk, for eksempel serien nå 

som heter Jon blir Bonde. Det er ren reklame for oss.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ledelsen i Nortura leverer ikke etter forventningene vi har, og heller ikke ift. 
lønningene de mottar.  
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: Ordet medlem, bør forandres til Eier. 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Vi ønsker at medlemsbutikken i Bjerka skal åpnes for alle og bli et "bondens utsalg", 
sånn at vi får markedsføre og selge direkte til forbruker.  
Butikken i Steinkjer går veldig bra og vi treng slike tiltak i nord også. 
Hele forsamlingen er enig om dette ønsket.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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24 Ytre Helgeland (172) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 19. februar 2025  
kl. 11.30 Sted: Hias, Sandnessjøen 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 15 18 
 

Tillitsvalgt: Tormod Nilsen 
Administrasjon: Hanne Marit Hjerpbakk 

Møteleder: Olaf Paulsen 
Referent: Hanne Marit Hjerpbakk 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

• Nortura må jobbe mer med prisløypa for å stimulere jevn tilførsel av 
storfeslakt 

 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
Kommentarer 
og synspunkt:  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Kvaliteten på lam til pinnekjøtt. Burde løfte kravet for å produsere pinnekjøtt for å 
sikre at produktene blir bedre.  
 
Samlasting av storfe. Produsenten mener dette kommer tydelig frem i papirene til 
sjåførene, men at infoen ikke kommer videre til avregning. Må derfor ringe 
medlemssenter å purre på ekstra betaling.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Samlasting storfe 25638 Eier/leverandør 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Valgkomiteen hadde ikke levert innstilling i forkant av eiermøtet. 
 
Følgende valg ble gjort I eiermøtet:  
Leder: Olaf Paulsen 
Nestleder: Kristin Andreassen 
Medlem: Hugo Mørk 
Valgkomiteen: Yngve Heringstad 
Valgkomiteen: Tom Kenneth Jørgensen 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Det ble gjort endringer i 
valget 

Eventuelle endringer i 
forhold til innstilling: Se kommentarer over 
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25 Vega (181) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 17. februar 2025  
kl. 19.30 Sted: Vega havhotell 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 2 13 15 
 

Tillitsvalgt: Tormod Nilsen 
Administrasjon: Linn Hege Engen 

Møteleder: Peter D. Nikolaisen jr. 
Referent: Linn Hege Engen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

- Klarer vi å holde nok aktivitet på slakteriene når vi ikke har noe 
videreforedling? Det beste hadde vært om vi klarte å produsere det her 
oppe. Det må jo bli dyrt å kjøre slakt hit og dit.  

 
- EMV – vi skjønner at vi ikke kan si nei, men når de er med på å presse ut 

Gilde, så gir det liten mening.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Er det røde tall pga importkjøtt?   Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

- Håper punkt 3. mtp datasikkerhet – håper vi har lært og at kostnader knyttet 
til slikt holdes til minimum.  

 
- Mor må jo tjene mest! Det er det vi må satse på.  

 
- Det er et problem når det er dyrt å være fattig slik at vi ikke kan gjøre 

investeringer.  
 

- Det savnes mer klar oppstilling på hva konsernstyret tenker punkt for punkt 
for å forbedre dette.  
 

- Vil det bli aktuelt å hente inn mer egenkapital fra eierne? Det kunne vært et 
tiltak i startgropa. Det virker egentlig som at vi graver ei grop som vi til slutt 
ikke kommer opp av.  
 

- Likhetsprinsippet: Ved utbetaling av merpris fra konkurrent: Konkurrent må 
jo ta ut den merprisen i markedet på et vis. Når vi ikke klarer å ta ut den 
stordriftsfordelen som Nortura har, så føles det passivt. Hvem ser på hva vi 
gjør feil? Hvorfor klarer vi ikke å matche prisen de kan gi?  
 

- Når vi har mye bedre pris på strøm, hvorfor kan vi ikke produsere i Nord? 
Hvorfor er vi så passive? 
 

- Fagområder: Vi har snakket om at vi har mange forskjellige leverandører av 
rådgivning – vi i samvirkeorganisasjonene må kunne samarbeide mer om 
rådgivningen. Her må det være mulighet for å redusere litt. 
 

- Nord-Norge- trekket: Kunne kanskje dette stimulert til mer 
griseproduksjonen i Nord?  
 

- Målselv driver med underskudd pga lite inntransport. Er det da resten av 
landet som finansierer dette? Ble svart ut at dette skal 
Beredskapstilskuddet forhåpentligvis i framtiden hjelpe til med.  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
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  Velg et element. 
 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Det ble en del diskusjon om hva som egentlig var ment i den nye endringen. Dette 
burde kommet klarere frem.  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Aktivitetsplan – Høstmøtet med alle dyreslag har fungert veldig bra. Det ønsker vi å 
fortsette med.  
 
Kretsleder informerte om den nye eiermodellen – kommentarer om at det er riktig å 
se på modellen for å redusere kostnadene. Dessuten fungerer det bra slik det er nå 
med samarbeid mellom de ulike organisasjonene.  
 
Det er litt vanskelig å skryte av «stolt Norturabonde» når man ser regnskapstallene, 
dessverre. Men vi har fremdeles tiltro til styret og jobben som gjøres. 
   
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

EMV-varer: Jeg som leverandør og 
eier ønsker info om hva som 
produseres av fast av EMV-varer. 
Slik at jeg kan velge dette som et 
alternativ til Gilde når dette ikke 
finnes i butikken. 

 Kretstillitsvalgte 

Er nedgangen i hvitt kjøtt på grunn 
av dyrevelferdsreklamen til Rema 
1000? Savner for øvrig et motsvar 
fra Nortura. 

 Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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26 Sør-Helgeland (182) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 18. februar 2025  
kl. 11.00 Sted: Hildurs urterarium 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 4 7 11 
 

Tillitsvalgt: Tormod Nilsen 
Administrasjon: Linn Hege Engen 

Møteleder: Bjørn Torstein Arnes 
Referent: Linn Hege Engen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

- Tønsberg: Mangel på folk eller mangel på utstyr? 
 

- Min side er ubrukelig. Der burde det bli brukt mye mer penger. Ja, du får 
meldt inn, men det er alt for uoversiktlig og dårlig rett og slett. Slik det er nå, 
så er det lettere å ringe inn og det er jo ulogisk med tanke på ressursbruk. Og 
dette gjør oss vant med å ringe inn i stedet for å bruke min side. Den trenden 
blir vanskeligere å snu.   

 
- Når vi ser på statistikk på hvilket kjøtt som produseres mest av, så kan man 

tenke seg til at det er markedsandeler vi har tapt. Rødt kjøtt burde jo være 
lettere å selge pga bærekraft. Cecilie Hultmann burde brukes mer. Hun har 
mye fornuftig å komme med og det burde kommet mere frem. Vi burde ha 
noen influencere som kan reklamere for kjøttet vårt.  
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- EMV – vi har jo priset opp EMV med å prise opp Gilde. Det er til slutt kun vi 

gårdbrukere selv som kjøper Gilde. Det aller største problemet er jo at EMV 
har like god kvalitet som Gilde. Det vet jo forbruker også.  

 
- Vann og avgift – burde vi ikke da se på å plassere anleggene enda mere ute I 

distriktene, dette for å spare på de dyre kommunale avgiftene som det 
faktisk er inne i sentrale strøk.  
 

- Kommentar om at vi kunne tatt ned utbetalingsprisen og dermed hadde 
selskapet gått bedre, men det er jo ikke bra for bonden og tilførslene.  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Salget av rødt kjøtt opp og hvitt 
kjøtt ned – går de på bekostning 
på hverandre eller har vi mistet 
markedsandeler?  

 Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

- Vi som eiere er jo litt skeptisk. Vi har jo hørt at vi skal forbedre oss I alle år. 
Hvordan skal vi virkelig få det til på 5 år? Håper dere har forståelse for at 
dette er litt vanskelig å se.  
 

- Bærekraft og miljø kommer jo ikke frem I bærekraftstrategien. Dette burde 
kommet bedre frem I strategien. Jeg savner mer konkret fokus på nye 
områder. Klimakalkulatoren er første bud I bærekraft og klima, frakt- 
transport hvordan kommer dette frem i bærekraftstrategien? Vi ønsker mer 
fokus på bærekraft I strategien også. Det er ok at vi vet det, men å få det 
frem og ut.  
 

- Hvorfor er det kun innsparinger – hvorfor er det ikke fokus på økt inntekt? 
Kanskje må vi fase ut ting vi egentlig ikke skal jobbe med?  
 

- Kanskje må vi betale for rådgivninga? Trenger vi 30 spesialveterinærer?  
 

- For hvert år på eiermøtene må vi få se forbedringene spesifikk for hvert år, 
mot for hva vi forventet ifh til konsernstrategien,  
 

- Internkommunikasjonen I Nortura er for dårlig når teknisk på Bjerka kan 
bygge egen skjærelinje for en bitteliten brøkdel av prisen. Hvorfor kjøpes da 
dyrt utstyr? 
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- Hva kan vi selv gjøre: Sørge for god utlasting av slaktedyr, ha alt klart når 
dyrebilen kommer. 
 

- For å styrke likhetsprinsippet: Ta vekk årskvantum og mer penger på 
effektivisering. Jeg har jo ingen insentiver på gården for å gjøre det lettere å 
laste dyr på bilen. Hvorfor stimulerer vi ikke til å premiere de som legger til 
rette for at det skal gå raskt og effektivt? 
 

- At ikke dyret mitt er like mye verdt som han som er stor plager meg veldig. Ta 
bort årskvantum og heller ha det på puljetillegg e.l. Det strider så med 
samvirketanken for meg. Det hadde vært helt fint å ta det på puljetillegget. 
Vi kunne i hvert fall prøvd det på storfe.  
 

- Problemet til Nortura er at vi er altfor svake. Vi er den største, men vi er for 
svake. Hadde vi slått til med en kjempegod pris, slik at konkurrent ikke 
kunne matchet prisen, så hadde vi ikke trengt å gjøre slike “usamvirke-
tiltak”.  
 

- Vi må se på hvilke områder vi tjener på og hvor vi ikke tjener og så kutte ut 
det vi ikke tjener penger på.  
 

- Vi må kutte flere stillinger for å spare personalkostnader.  
 

- Vi kunne hatt en ordning med at dess lengre du er trofast 
samvirkeleverandør, så får du bedre og bedre vilkår/pris, for å unngå at folk 
leverer noe til konkurrent 

 
- Mister vi små/mellomstore produsenter fordi de føler seg 

forskjellsbehandlet?  
 

- Jeg kunne heller tenkt og satt de ansatte på salg i stedet for på rådgivning. 
For å rett og slett få produktene ut i butikk! 

 
- 4% er veldig ambisiøst 

 
- Hvor langt kommer vi i trappa i løpet av 2025? Ta den med til neste år slik at 

vi kjenner igjen illustrasjonen. 
 

- Vi har gjort en del dumme ting som andre har tjent penger på. Leieslakt, 
vaskehall i Målselv. Lett å være etterpåklok, men dette burde vi være bedre 
på.  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Det er inngått nye avtaler med de 
som vi leieslakter for. Hvordan 
ser det ut?  

 Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 
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Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Det råder uklarhet i hvordan man skal tolke paragrafen. Vi har aldri fulgt opp 
medlemsskap og hvor man leverer hen. Vi må tørre å ta tak i dette.  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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27 Bindal (183) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 17. februar 2025  
kl. 11.00 Sted: Mormors stuer 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 9 12 
 

Tillitsvalgt: Tormod Nilsen 
Administrasjon: Linn Hege Engen 

Møteleder: Terje Moe 
Referent: Linn Hege Engen 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen kommentarer 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

- Hvorfor er det lønnsomt for de som utelukkende driver slakt og 
skjærevirksomhet? Det er nok dyrere å være Nortura med mottaksplikt. 
Dette er jo et argument for at beredskapstilskuddet må vi jo få økt mest 
mulig.  

- Vi bygger ned industrien (nedskjæring og videreformidling), men hva gjør det 
med beredskapen? Vi kan ikke styrke beredskapen uten å øke 
selvforsyningen av produserte varer.  

- Nortura har ikke hatt muskler mot butikkjedene. Dette må vi styrke! Det blir 
feil at vi skal tjene pengene våre på EMV og ikke Gilde.  

- Blir det tabu å snakke om flere medlemsbutikker? Når medlemsbutikken i 
Steinkjer åpnet for alle, så økte Gildemengden I konkurrerende butikker. Så 
det kan slå positivt ut. Burde også være mulighet for en nettbutikkløsning på 
langtidsholdbare varer som ikke er avhengig av kjøling. 

- Nortura skulle hatt et billigmerke for å konkurrere mot EMV-merkene. 
- Selv om vi skal redusere bemanning, noe som er rett å gjøre, må vi tenke oss 

om når vi sier opp salgsfolket vårt. Vi må ha noen som selger produktene 
våre inn hos butikkene. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Hvor stor andel har Nortura av 
EMV-markedet? Hvor avhengige 
er vi av EMV?  Kan man bruke 
dette som pressmiddel? 

Sverre Skarstad Kretstillitsvalgte 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innmeldt sak til Åpen post:  
Dialog om nødslakt 
Lokal veterinær, repr. fra transportør og ansvarlig for nødslakt i Nortura kommer 
 
VEDTAK I EIERMØTET 
 

Til AU og REGIONRÅD 

Beredskapstilskuddet innføres for hele Nord Norge, slik at vi har en 

oppegående foredlingsindustri, som igjen sikrer lokal matproduksjon i 

landsdelen som er svært viktig i en urolig verden. 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Hvordan har utv av hasteslakt 
blitt etter nødslakt? Tor Arne Aune Eier/leverandør 

Hasteslakt må jo ha høyere 
kostnad enn vanlig innmeldt dyr? 
Siden vi ikke har slaktebil hver 
dag og hasteslakt har en maks tid 
før det hentes.  

Tor Arne Aune Eier/leverandør 

Hvordan er utviklinga av det som 
hentes med kadaverbil?  Tor Arne Aune Eier/leverandør 

Dyr som er behandlet for 
børfremfall – som har stått I 
produksjon I lang tid. Dyrebilene 
tar ikke dette pga frykt for at dette 
skal åpne seg og skje under 
transport. Svein Inge sier han tror 
det er en viss tid og at alt gror, så 
tas det med 

Tor Arne Aune Eier/leverandør 

Feltkontrollørkurs – du lærer at 
det viktigste du observerer er når 
dyret er I livet. Og da en veterinær 
sier at dyret kan spises, så er det 
dumt at det kasseres av en annen 
veterinær. 

Tor Arne Aune Eier/leverandør 

 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  
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28 Hattfjelldal (173) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 19. februar 2025  
kl. 19.30 

Sted: Fjellfolkets hus 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 14 17 
 

Tillitsvalgt: Tormod Nilsen 
Administrasjon: Christer Skreslett 

Møteleder: Lillian Sæterstad 
Referent: Christer Skreslett 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Oppstilling av driftsresultatet var oppsatt slik at det var vanskelig å forstå. 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Vi må verne om SA-tanken. Differensiert prising vil bare gå ut over distriktene og de 
små produsentene. Det vil også starte en konkurranse galopp som er vanskelig å 
stoppe.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Vi ønsker at medlemsbutikken i Bjerka skal åpnes for alle og bli et "bondens utsalg", 
sånn at vi får markedsføre og selge direkte til forbruker.  
Butikken i Steinkjer går veldig bra og vi treng slike tiltak i nord også. 
Hele forsamlingen er enig om dette ønsket.  
 
 

Til oppfølging: 
Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? 

Alle valg iht. 
innstilling 

Eventuelle endringer i 
forhold til innstilling:  
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29 Vefsn og Grane (174) 
PROTOKOLL EIERMØTE NORTURA 2025 

Dato/tid: 20. februar 2025  
kl. 10.30 Sted: Milano, Mosjøen 

Til stede: 
 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 5 11 16 
 

Tillitsvalgt: Tormod Nilsen 
Administrasjon: Hanne Marit Hjerpbakk 

Møteleder: Lena Steinslett 
Referent: Hanne Marit Hjerpbakk 
Tilleggs-

opplysninger:  

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskapet for Nortura SA - 2024  
3. Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   
4. Vedtektsaker – se vedleggene 
5. Åpen post – lokale saker 
6. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Flere mener de ikke har fått innkalling på e-post, kun påminnelse på sms. Andre har 
fått.  
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskapet for Nortura SA - 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Prioriteringer og valg på veien mot strategimålet vi har satt i 2030   

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Spørsmål/kommentarer 

• Kan det være aktuelt å prisdifferensiere mer i konkurranseutsatte områder 
for å sikre nok tilførsler da man kan konkurrere med de private. 

• Det må jobbes direkte mot unge/skoler om samvirke, for å sikre at 
fremtidsbønder forstår viktigheten med samvirke.  

• Kan vi sette bort slaktinga til noen andre, da andre slakteri er mer effektive?  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
  Velg et element. 
  Velg et element. 

 

Sak 4 Vedtektsaker 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 5 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Hvorfor har vi ikke «feltslakting» på Bjerka? Kravene til nødslakt er strengere og det 
ender med at flere dyr blir kastet. De bruker Feltslakting på Malvik.  
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Feltslakting Pål Ove Wika Eier/leverandør 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
 

Sak 6 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt:  

Ble innstilling 
vedtatt? Alle valg iht. innstilling Eventuelle endringer i 

forhold til innstilling:  

 

 

 

 


